
PROCES.VERBAL

Incheiat astazi, 28.01.2021 in cadrul sedintei ordinare a Consiliului Local
Recea care isi desfasoara activitatea incepand cu orele 14:00 in'sala de sedinta a
Consiliului Local al comunei Recea.

Se declara deschise lucrarile sedintei extraordinare a Consiliului local al
comunei Recea ,convocata inbaza Dispozitiei nr. 09 I 22.01.2021 emisa de Primarul
comunei Recea.

Se constata catoate persoanele prezente poarta masca de protectie.
Se face constatarea cu privire la legalitatea constituirii sedintei si se constata ca

sunt prezenti 10 consilierii in functie.
Cvorumul necesar fiind indeplinit,sedinta este legal constituita ,asa cum

prevede art.l37 alin(l) din OUG nr.5712019 -privind codutr administrativ.
Presedintele sedintei este d-na consilier Balalau Maria-Camelia .

Presedintele de sedinta propune spre aprobare ordinea de zi :

1" Prezentarea procesului verbal intocmit in ziua de 10.01.202L cu ocazia adunarii
satesti desfasurata in satul Orodel pentru alegerea delegatului satesc"
2" Proiect de hotarare cu privire la aprobarea planului de actiuni de interes local ce
urrneaza a fi prestate de beneficiarii legii 41612001, cu modificarile si completarile
ulterioare , in anul 2021 

"

3. Proiect de hotarare cu privire la aprobarea actului aditional nr. 2la contractul de
prestari servicii inregistrat sub nr. 3313707116.12.2021
4. Proiect de hotarare cu privire la aprobarea initierii procedurii de concesionare a "
lacului Chioaca" .

5" Diverse . '
Ordinea de zi se supune spre aprobare si se constata ca sunt de acord cu aceasta

toti consilierii prezenti.
D-na secretar Buduna Maria , in temeiul art 135 alin(S) din OUG nr.5712019 -

privind Codul adminsitrativ - cu modificarile si completarile ulterioare ,solicita
suplimentarea ordinii de zi cu depunerea juramantului d-lui consilier Radoi Titu din
partea formatiunii politice PMP , validat supleant , prin Incheierea sedintei camerei de
consiliu din data de 13.01 .202I , pronuntata de Judecatoria Costesti -incheiere
definitiva.

Suplimentarea ordinii de zi se supune spre aprobare si se constata ca sunt de
acord cu aceasta toti consilierii prezenti.

Se citeste procesul-verbal al sedintei anterioare , nefiind obiectii , acesta este
adoptat de catre toti consilierii prezenti.

Se trece la depunerea juramantului de catre dnul Radoi Titu,consilier local
supleant din partea Partidului Miscarea Populara . Acesta depune juramantul , fiind
astfel investit in functia de consilier local.I se inmaneaza acestuia de catre consilierul
juridic Radulescu Mihaela Regulamentul de Organizare si functionare a Consiliului
local Recea- in formafinalaadoptatat de Consiliul local , extras din OUG nr.57 I
2AD - privind codul administrativ- incompatibilitatile alesilor locali si conflictul de



interese precum si declaratiile de avere si interese , cu mentiunea de acestea trebuie

depuse la Primarie, in termenul prevazut de lege .

Se trece la primul punct din ordine a de zi:
prezentarea procesului verbal intocmit inzl.r.de 10.01 .202t c:u ocaziaadunarii

satesti desfasurata in satul Orodel pentru alegerea delegatului satesc.

D-nul viceprimar Pana tvtaiin citeste intreg procesul verbal nr" 52110.01.2021

al adunarii si desemnarii delegatului satesc pentru satul Orodel'

In satul Orodel nu avem nici un consilier local, acum avem un delegat satesc

pe d-nul Olaru Cristian.
D-nul consilier Dumitru Mihai Valentin solicita lista cu semnaturile .

D-nul viceprimar Pana Marin prezinta lista cu semnaturile

D-nul .onritri.. Popescu Dumi1ru intreaba cati cetateni cu drept de vot are satul

Orodel.
D-nul viceprimar Pana Marin - a existat si o contestatie pentru delegatul satesc ,

dar arenuntat la acesta contestatie .

D-na secretar Buduna Maria citeste contestatia

desemnarea delegatului satesc , dar arata ca acesta

renuntand la aceasta , intrucat a considerat ca s-a

d-lui Burcea Nicolae, Privind
a revenit asupra contestatiei ,

procedat corect cu Privire la

desemnarea delagatului satesc .

D-l consilier Dumitru Mihai Valentin intreaba cum a renuntat asa de repede.

D-nul primar Dragu Iliuta Dorel am participat personal impreuna cu

viceprimarul .

D-nul consilier Dumitru Mihai Valentin - eu cred ca procesul-verbal nu a fost

corect intocrfiit .

D-nul viceprimar pana Marin - au fost declarati alesi consilieri in satul Orodel

care au declarat ca renunta la mandat"

D-nul consilier Dumitru Mihai Valentin - procesul verbal al adunarii incheiat

la datade 10"01 .2021nu a fost legal"

. D-nul consilier Ciubuc Iulian intreaba daca delegatul satesc este renumerat

D-na secretar Buduna Maria - este renumerat , dar nu are drept de vot.

D-nul viceprimar Pana Marin - inainte satul Orodel avea consilier local"

D-nul primar Dragu Iliuta Dorel - satele care nu au consilier local , au dreptutr

la un delegat satesc.

D-nul consilier Popescu Dumitru - pe acest tabel sunt un numar de 65 de

semnaturi
D-nul Dumitru Mihai Valentin intreaba cine da legalitate unui proces verbal

D-nul viceprimar Pana Marin -in acest caz primarul si viceprimarul

Este prezentin sala de sedinta si d-nul Olaru Cristian - delegatul satesc pentru

satul Orodel .

Acesta vine cu propuneri de proiecte pentru satul Orodel : iluminat public,

decolmat area canalului si asfaltarea drumului de legatura intre satul Recea si Orodel .



Acestea sunt cele mai importante probleme cu care se confrunta locuitorii
satului Orodel.

D-nul consilier Ciubuc Iulian - eu va mai dau o propunere pentru satul Orodel si
anume: transportul in comun.

Se trece la punctul2 din ordinea de zi:
Proiect de hotarare cu privire la aprobarea planului de actiuni de interes local ce

urmeaza a fi prestate de beneficiarii legii 41612001, cu modificarile si completarile
ulterioare , in anul 2021.

D-na secretar - la inceputul fiecarui an se supune spre aprobare planul de actiuni
de interes local ce urrneaza aprestat de beneficiarii legii venitului minim gararfiat.

D-nul consilier Dumitru Mihai Valentin intreaba cate dosare avem pelegea 416.
A fost intrebat asistentul social care a spus ca exista in plata 23 de dosare , urmand a
mai intra in plata inca unul.

ln urma discutiilor purtate , proiectul de hotarare se supune spre aprobare si se
constata ca sunt de acord cu acesta toti consilierii in functie"

Se trece la punctul 3 din ordinea de zi:
Proiect de hotarare cu privire la aprobarea actului aditional w. 2la contractul de

prestari servicii inregistrat sub nr. 3313707116.12.2021 pentru paza
D-nul viceprimar Pana Marin - s-a marit tariful cu 0,50 lei I ora. Acesta se

mareste cu inflatia , nu este alta marire.
D-nu1 consilier Ciubuc Iulian intreaba cum se plateste paza.
D-nul viceprimar Pana Marin - este l5Yo din impozitul platit pe terenul curti si

cladiri
D-nul eonsilier Popescu Dumitru - s-a marit conform salariului minim pe

economie , este corect"
Proiectul de hotarare se supune spre aprobare si se constata ca sunt de acord cu

acesta toti consilierii in functie.
Se trece la punctul 4 din ordinea de zi:

. Proiect de hotarare cu privire la aprobarea initierii procedurii de concesionare a
" lacului Chioaca" .

Se constata ca la acest punct este prezent in sala de sedinta d-nul Bosneag
Florin care a depus cerere de initiera a procedurii de concesionare .

D-nul viceprimar Pana Marin - eu propun vot secret , rezultatul votului va fi
comunicat de catre presedintele de sedinta.

D-na secretar Buduna Maria - initierea se face la propunerea d-lui Bosneag
Florin , urmand a fi scos la licitatie .Astazi se propune aprobarea initierii procedurii
de concesionare

Pe buletinul de vot va fi scris proiectul de hotarare , cu specificatia DA si NU
Va fi barat cu X., Pe buletin va ramane valabil optiunea DA sau NU asupra

careia nu s-a exercitat vreo taiere cu pixul.
In urma votului secret exprimat , se constata ca sunt 6 voturi pentru si 5

voturi impotriva .



D-nul viceprimar Pana Marin intreaba ce este in neregula aici.
D-nul consilier Popescu Dumitru - de ce nu ati concesionat anul trecut?
Terenul oamenilor este pana la apa.
D-nul consilier Negreanu Romel- cine are pamant acolo? Terenul acolo este

inconjurat de societati agricole
D-nul viceprimar Pana Marin - "Aneta" a zis sa modernizam. Bosneag Florin a

facut un lucru bun pentru comuna.
D-nul consilier Negreanu Romel - omul acesta a muncit , a cheltuit.
D-nul consilier Dumitru Mihai Valentin- de ce nu i-ati dat prima data?
D-nul Bosneag Florin - propun sa mergetila fata locului sa vedeti drumul.
D-nul consilier Negreanu Romel - acesta sedinta este inregistrata telefonic de

catre d-nul Dumitru Mihai Valentin , fara acordul nimanui.
D-nul consilier Dumitru Mihai Valentin recunoaste acest lucru.
D-na consilier Balalau Maria-Camelia - sa se revina cu o noua documentatie in

acest sens , in cadrul Consiliului local 
"

D-nul consilier Negreanu Romel - sa ne pastram decenta. Observ ca d-nul
Popescu Dumitru foloseste un ton ridicat.

D-nul consilier Ciubuc Iulian - eu propun sa reluam discutia asta , cu argumente
si nu cu vot secret.

D-nul consilier Dumitru Mihai Valentin - asezam actele si apoi discutam.
D-nul viceprimar Pana Marin intreaba ce nu este corect aici.
D-nul consilier Dumitru Mihai Valentin- nu este treaba mea sa spun ce nu este

corect aici
D-nul primar Dragu Iliuta Dorei ati cerut acte , spuneti ce acte vreti"
D-nul consilier Dumitru Mihai Valentin - de ce l-ati lasat sa sape?

Presedintele de sedinta constata incheiate discutiile referitoare la ordinea de zi
si declara inchise lucrarile sedintei.
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